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Protokoll 

Årsmöte Lokmännens semesterhem 

Lerbergsgården   

Lördag 23 april 2022 

 

1) Stämmans öppnande - Parentation 
Ordförande Marie Ohlsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Tyst minut hölls för de som gått bort under året 

 

2) Godkännande av kallelse 
 

Mötets beslut: Att godkänna kallelsen. 

 

3) Godkännande av dagordning 
 

Mötets beslut: Att fastställa dagordningen (se Bilaga 1). 

 

4) Val av stämmoordförande 

Marie föreslog Jan-Ove Jönsson som mötesordförande 
 

Mötets beslut: Att välja Jan-Ove Jönsson till mötesordförande 

 

5) Val av sekreterare för stämman 
 

Mötet föreslog Maria Melin 

Mötets beslut: Att välja Maria Melin till mötessekreterare 

. 

6) Val av justerare tillika rösträknare 
 

Mötet föreslog Leif Magnusson och Sofie Södergren 

Mötets beslut: Att välja Leif Magnusson och Sofie Södergren till justerare, tillika rösträknare. 
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7) Medlemsupprop, fastställande av röstlängd-information. 

Fem fullmakter har kommit in (se Bilaga 3).  

Mötets beslut: Att fastställa röstlängden enligt närvarolista (bilaga 2) och inkommen fullmakt till 22 
röstberättigade. 

 

8) Behandling av verksamhetsberättelse 
 

Marie presenterade verksamhetsberättelsen (se Bilaga 4) 

Mötets beslut: Att godkänna verksamhetsberättelsen. 

 

9) Behandling av räkenskapsberättelse 
 

Kassör Margareta Eriksson Greve presenterade balans- och resultaträkningarna (se Bilaga 5 och 6).  

Under 2021 har intäkterna ökat, främst från hyra. Antalet medlemmar som bor på gården har 
ökat men fortfarande är inkomsterna störst från icke-medlemmar. 

Alla fönster är utbytta, utom de i källaren. Den största utgiften gick till detta. Fönsterbytet är 
betalt under 2021. 

Ny kyl och frys till kontoret, nya mattor och täcken, nya dammsugare är inköpta. 

Elpriset är väldigt högt och detta märks också på utgifterna. 

Ekonomin är god, det finns 230.000 i besparingar. 

Mötets beslut: Att godkänna den ekonomiska berättelsen. 

 

10 Behandling av revisionsberättelse 
 

Kenneth Nilsson läste upp revisionsberättelsen (se Bilaga 7) 

Mötets beslut: Att godkänna revisorernas berättelse. 

 

11) Beslut om styrelsens ansvarsfrihet för år 2021 
 

Mötets beslut: Att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
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12) Behandling av inkomna motioner 
 

Två stycken motioner har inkommit. Den ena gäller hemsidan och den andra gäller förslag om årsavgift. (se bilaga 
8 och 9) 

1. Hemsidan 

Beslut: Stämman beslutar att styrelsen aktivt ska verka för att den interna sidan hålls uppdaterad och 
etteventuellt nyhetsbrev ska skickas ut ibland. 

2. Årsavgift 

Beslut: Detta förslag innebär en stadgeändring, så det skulle ta 2 år för att få igenom denna ändring. 
Årsmötet beslutar att avslå motionen. 

 

13) Val: Ordförande 

Valberedningens förslag: Marie Olsson 

Mötets beslut: Att välja Marie Olsson som ordförande 

14) Val: Styrelseledamot på – 2 år 

Förslag: 

Styrelseledamot 2 år: Maria Melin 

Styrelseledamot 2 år: Helene Bolin 

Mötets beslut: Att välja enligt valberedningens förslag. 

 

15) Val: Styrelsesuppleant på – 2 år 

Förslag: 

Suppleant 2 år: Sofie Södergren 

Suppleant 2 år: Malin Juhlin 

Mötets beslut: Att välja enligt förslaget. 

 

16) Val av Revisor på – 2 år samt revisorssuppleant 

Förslag: 

Revisor 2 år: Rolf Pirk 

Revisorssuppleant på 1 år: Christer Millgård 
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17) Beslut om arvoden och ersättningar för 2022 

Nuvarande ersättningar är 25.000 kr att fördela inom styrelsen samt att traktamentsbeloppet varit 
210 kr per dag. 

Årsmötets förslag är att höja ersättningen till styrelsen till 30.000 kr att fördela inom styrelsen. Att 
höja traktamentsbeloppet från 210 kr till 240 kr. 

Mötets beslut: Att arvoden och ersättningar höjs till föreslaget belopp. 

 

18) Ordet är fritt 

Ivar berättar att 4 stycken andelar är skänkta samt 11 andelar har återgått enligt paragraf 21.  

Jan-Ove Jönsson föreslår att verksamhetsberättelsen ska göras lite längre och mer omfattningsrik 
med fler detaljer om verksamheten på gården. Förslag att styrelsen tar till sig detta till kommande 
års verksamhetsberättelse. 

Det diskuterades även om ett bokningssystem som Jan-Ove tagit fram. 

Jan-Ove tog även upp att andelen medlemmar som är födda på 1940-talet och tidigare är väldigt 
många, ca 1/3. Hur ska vi få fler yngre medlemmar? Förslag är att försöka få några facktidningar 
att göra reportage om gården. 

 

19) Föreningsstämman avslutas 

 

Mötesordförande tackade för förtroendet och avslutade mötet. 

Vid protokollet 

Lerberget 23 april 2022 

Maria Melin sekreterare                                                  Jan-Ove Jönsson ordförande 

 

 

Justeras av  

 

Leif Magnusson                                            Sofie Södergren 
  

Kenneth Nilsson                                                    Ivar Wallin 


